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Huisvesting 
Sinds 28 januari 2019 is het ontmoetingscentrum de Bunt gehuisvest in een vroegere 
schoolunit, bestaande uit twee lokalen, bij de school Op Dreef, Hogebergdreef 55B.            
Het westelijke lokaal is eind 2018, begin 2019 ingericht als huiskamer en is het eigenlijke 
ontmoetingscentrum. 
Het oostelijk gelegen lokaal werd in 2019 tot aan de zomervakantie nog als een 
overblijflokaal door de school Op Dreef gebruikt. In dit lokaal is medio 2019 een extra 
kamertje gemaakt o.a. als opslagruimte voor diverse schoolspullen en spullen van de Bunt en 
eind 2020 ook als opslag van spullen van Star-SHL. 
Het vroegere overblijflokaal lokaal is eind 2019 en begin 2020 verder opgeknapt en ingericht 
als een vergaderruimte welke ook gebruikt wordt voor Engelse en Franse lessen en 
schilderlessen. (Zie ook verder in dit verslag). 
 
Bestuur en Coördinatie  
Het bestuur bestond in 2020 uit 3 personen, namelijk de voorzitter, de secretaris en de 
penningmeester. 
De dagelijkse leiding van het ontmoetingscentrum was, op vrijwillige basis, in handen van 
een coördinator, hierbij ondersteund door een aantal gastvrouwen en gastheren welke dit 
ook op vrijwillige basis doen. 
 
Openingstijden, activiteiten en invloed van het coronavirus hierop 
Vanaf begin 2020 was de huiskamer 5 dagen per week open van maandag tot en met vrijdag. 
Al deze dagen van 10:00 uur tot 16:00 uur. 
In onderling overleg hebben de vrijwilligers besloten om ook tijdens de vakantieperiode, juli 
en augustus, gewoon alle dagen open te blijven 
In de vergaderruimte werd op maandagmiddag Franse les en op dinsdagmiddag Engelse les 
gegeven. Beide activiteiten waren al in 2019 gestart. Vanaf begin dit jaar is er ook een 
schildercursus gestart op woensdag en vrijdag. 
Echter vanwege het coronavirus is tijdens de eerste golf het ontmoetingscentrum vanaf 
medio maart tot 8 junigesloten geweest en werden er ook geen lessen meer in het gegeven.  
Bij het weer opengaan van zowel de huiskamer als de vergaderruimte zijn wel een aantal 
regels ingevoerd zoals, handen ontsmetten bij binnenkomst, een intekenlijst voor de 
aanwezigen, rekening houden met de 1,5 meter afstand. 
Mede vanwege de coronasituatie hebben enkele vrijwilligers besloten om zich voorlopig te 
onthouden van hun medewerking. Tevens moest een van de vrijwilligers, door wijziging in 
haar werkrooster, zich ook terugtrekken. Een en ander heeft ertoe geleid dat medio 2020 de 
opening van de huiskamer naar 4 in plaats van 5 dagen is gegaan en wel van maandag tot en 
met donderdag.  De schilderlessen in de vergaderruimte op vrijdag zijn toen wel doorgegaan. 
Vanaf 13 tot 23 november is de Bunt ook gesloten geweest. Dit mede naar aanleiding van het 
bezoek van een paar boa’s die vonden dat er niet voldaan werd aan de regels van de 
toenmalige noodverordeningen.   
 
 
 

 



 
 
 
 
Op 23 november mocht de Bunt weer open, zij het dat zowel in de huiskamer als bij de 
lessen maar een beperkt aantal personen aanwezig mochten zijn.  
Vanwege verscherpte richtlijnen zijn vanaf 15 december 2020 de lessen tot naderdatum 
uitgesteld. De huiskamer mocht wel openblijven met inachtneming van het toegestane 
aantal bezoekers en handhaving van de coronaregels. 
 
Besprekingen en andere contacten 
Het bestuur van de Bunt heeft in 2020, verspreid over het jaar, 8 keer een officiële 
bestuursvergadering gehouden. De door de secretaris gemaakte notulen zijn, na controle en 
eventuele aanpassingen door de overige bestuursleden, ondertekend door het bestuur. 
Onderwerpen hierbij waren o.a. de aanpassing van de statuten, aanvraag ANBI-status, 
Facebook, aanpassing opslagruimte en kast bij de vergaderruimte, aanpassing van het 
huishoudelijk reglement, ontwikkeling ThuisBingo, prikpost van Star-SHL in de Bunt (zie 
verder) en uiteraard de maatregelen tegen Covid19.  
Een van de besprekingen was ook met de voorzitter en de secretaris van zorgcoöperatie Zorg 
om Zorg over een mogelijke samenwerking c.q. samenvoeging van ZoZ met de Bunt. 
Daarnaast is er een bespreking geweest met de BWI over een mogelijke ondersteuning van 
De Bunt vanuit de BWI. 
Op 26 augustus 2020heeft de wethouder Sociale Zaken een bezoek gebracht aan de Bunt. 
Verder is er ook contact geweest met "Samen in de Regio": een intermediaire organisatie in 
maatschappelijke betrokkenheid op de Brabantse Wal voor ondernemers, maatschappelijke 
organisaties, overheid, zorg en onderwijs. De Bunt is hierbij ook aangesloten. Een door hen 
georganiseerde lezing inzake mogelijkheden voor fondsverwerving is o.a. door een paar 
bestuursleden bijgewoond. Maar samengevat leverde deze lezing geen directe 
mogelijkheden voor de Bunt op. 
 
Prikpost: Star-SHL 
Tot de eerste maanden van 2020 vond het bloedprikken voor inwoners van Putte door Star-
SHL plaats in de Beukenhof in Putte (onderdeel van Tante Louise). Vanwege de corona 
situatie is door Tante Louise echter besloten dat het bloedprikken niet meer in de Beukenhof 
kon plaatsvinden. Vanaf die tijd is de prikpost voor de inwoners van Putte verplaatst naar de 
Kloosterhof (gemeentehuis) in Hoogerheide. 
Op 21 september 2020 is er overleg geweest tussen het bestuur en de twee huisartsen over 
de mogelijkheden om de prikpost in de Bunt onder te brengen. Naar aanleiding daarvan 
heeft het bestuur contact opgenomen met Star-SHL. Deze hebben de mogelijkheden bij de 
Bunt bekeken en besloten om ingaande 1 december 2020 de prikpost voor de inwoners uit 
Putte, op tijdelijke basis, naar de Bunt te verplaatsen. En wel op dinsdag- en 
donderdagmorgen van 08:00 tot 10:00 uur. 
Uit de reacties van de prikpostklanten blijkt duidelijk dat men blij is dat zij weer in Putte 
terecht kunnen. Al met al een goede zaak, zowel voor de Puttenaren als voor de 
bekendwording van de Bunt bij een behoorlijk aantal mensen die hiervan nog niet weten. 
 
 
 
 
 



 
Overkapping 
Enkele bezoekers van de huiskamer komen met een scootmobiel naar de Bunt welke ze bij 
regenachtig weer in de hal bij het tweede lokaal plaatsen. Door de komst van de prikpost 
wordt deze hal als wachtkamer gebruikt zodat het plaatsen van deze scootmobielen dan niet 
mogelijk is. Daarnaast zorgt het plaatsen van de scootmobielen sowieso voor extra vervuiling 
van de vloeren. Als oplossing hiervoor is in december een overkapping gebouwd aan de 
westzijde van het gebouw waarin de scootmobielen bij minder goed weer gestald kunnen 
worden. 
 
Statuten 
In de loop van 2019 zijn, mede gebaseerd op overleg met en adviezen van het notariskantoor 
Vermunt uit Hoogerheide, voorstellen voor aanpassing van de statuten voor Stichting 
Participatiecafé de Bunt uitgewerkt. Aanpassingen met de bedoeling om van de Bunt een 
onafhankelijke stichting te maken. Op 25-2-2020 zijn de gewijzigde statuten op het 
notariskantoor Vermunt officieel ondertekend en is de Bunt een onafhankelijke stichting 
geworden. 
 
ANBI 
Bij het voorstel tot wijzigen van de statuten is ook aan het notariskantoor gevraagd om 
advies en eventuele hulp in het verkrijgen van de ANBI-status (Algemeen Nut Beogende 
Instelling). Het notariskantoor heeft hier rekening mee gehouden bij het wijzigen van de 
statuten. Het invullen en doorgeven van de benodigde gegevens aan de Belastingdienst, 
inclusief bijlagen zoals het Beleidsplan en Huishoudelijk Reglement, is hierna vanuit het 
bestuur geregeld met als resultaat dat Stichting de Bunt nu de ANBI-status heeft.  
 
Huishoudelijk Reglement 
In 2020 is het huishoudelijk reglement aangepast voornamelijk met betrekking tot het 
gebruik van de vergaderruimte: o.a. voorwaarden met betrekking tot het lesgeven, gebruik 
van de ruimte en aanschaf hiervoor van benodigde middelen en materialen. 
 
AVG 
Vanwege de privacy voorwaarden zijn in dit jaarverslag geen namen vermeld.  
Deze staan wel in het officieel door het bestuur goedgekeurd en ondertekende document. 
 
De secretaris.  
 
 
   
   
   

 


